
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   

上週日聚会: Last Sunday Service 
崇拜 主日学 

 

祷告会 儿童主日

 

 

奉献 
36人 18人 4人 7人 上週奉献 N/A 

年度奉献 N/A 
年度消费 N/A 
年度预算 $61,565 

 
二零一九年七月主日事奉安排: This Month Service Assignment 
 講員 主席 領詩 司琴 招待 

07/07 Ron Murray 曹德超 田秋菊 徐铭均 李少春 
07/14 高理權长老 趙志龍 李志武 党心笛 王  玲 
07/21 周中平长老 鄧文源 吳曉媛 徐铭均 董志萍 
07/28 Ron Murray 鄒  越 宁顺斌 徐铭均 吳曉媛 
儿童照顧: Mrs. Parker 
 

本週金句 (Weekly Golden Verses) 
罗马书1:17 因为 神的义正在这福音上显明出来；这义是本于信，

以致于信。如经上所记：“义人必因信得生。” 
Romans 1:17        For in the gospel the righteousness of God is 

revealed—a righteousness that is by faith from first to 
last, (Or is from faith to faith) just as it is written: “The 
righteous will live by faith.” 

 
報告事项 

1. 请有禱告，探訪和其他需要的弟兄姊妹與长老或执事联系 

2. 请继续为身體软弱的，工作学习有困难的兄弟姊妹禱告。 
3. 请全教会兄弟姊妹为聘牧的事宜祷告。 
4. Baptism ceremony on July 28 immediately after worship 
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http://www.ccgtc.org    

三城華人教會 (CCGTC) 
300 North Roan St.     
Johnson City, TN 37601 



三城華人教會 
2019年7月14日主日崇拜 

11:00 AM – 12:00 PM 
講員: 高理权长老 司琴: 党心笛 

主席:  趙志龍 招待: 王 玲 

領詩: 李志武  儿童照顧: Mrs. Parker 
  
 

序樂 Prelude  司琴 

宣召 Call to Worship 诗篇 103:1~6 (Psalm 103: 1~6) 主席 
頌讚 Praise 真神之爱 (41)  

The Love of God (41) 
会众 

禱告 Prayer  主席 

詩歌 Singspiration         奇異恩典 (185)  
Amazing Grace (185) 

会众 

    

讀經 Scriptures Romans 3:21~26 主席 

證道 Message                 神的公義 講員 

詩歌 Singspiration        更靠近恩主 (370)  
Draw Mr Nearer (370) 

会众 

歡迎 Welcome  主席 

報告    Announcement  主席 

三一頌 Doxology 讚美真神萬福源頭  天下萬有讚祂不休                 
天上眾軍和聲響應  讚美聖父聖子聖靈 

阿們 

会众 

祝禱 Benediction  講員 

默禱 Silent Prayer   
 
 

罗马书 3:21~26 
3:21 但如今 神的义在律法以外已经显明出来、有律法和先知为证: 

3:22 就是 神的义、因信耶稣基督、加给一切相信的人、并没有分别;   
3:23 因为世人都犯了罪、亏缺了 神的荣耀。  

3:24 如今却蒙 神的恩典、因基督耶稣的救赎、就白白的称义。 

3:25 神设立耶稣作挽回祭、是凭着耶稣的血、借着人的信、要显明 神
的义; 因为他用忍耐的心、宽容人先时所犯的罪．  

3:26 好在今时显明他的义、使人知道他自己为义、也称信耶稣的人为
义。 

  
Romans 3:21~26 

3:21 But now apart from the law the righteousness of God has been 
made known, to which the Law and the Prophets testify. 

3:22 This righteousness is given through faith in (Or through the 
faithfulness of) Jesus Christ to all who believe. There is no 
difference between Jew and Gentile, 

3:23 for all have sinned and fall short of the glory of God, 
3:24 and all are justified freely by his grace through the redemption 

that came by Christ Jesus. 
3:25 God presented Christ as a sacrifice of atonement, (The Greek for 

sacrifice of atonement refers to the atonement cover on the ark of 
the covenant (see Lev. 16:15,16).) through the shedding of his 
blood—to be received by faith. He did this to demonstrate his 
righteousness, because in his forbearance he had left the sins 
committed beforehand unpunished— 

3:26 he did it to demonstrate his righteousness at the present time, so 
as to be just and the one who justifies those who have faith in 
Jesus. 

  


